
Zápisnica zo 16. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Slivníku, 

konaného dňa 19. júna 2020 v kancelárii starostu obce 

 

Prítomní: 

 

starosta obce: Ing. Ján Michalko            

poslanci OZ: viď príloha k zápisnici – Prezenčná listina 

 

hlavný kontrolór obce -  Ing. František Feďák                                                                                 

                                                                
                                  

Program – podľa pozvánky  

 

 

K bodu: 1. Otvorenie, schválenie programu: 

 

- starosta obce otvoril zasadnutie OZ a privítal prítomných 

- skonštatoval, že z celkového počtu 7 poslancov je prítomných 6 poslancov,  

  čiže OZ je uznášaniaschopné 

- prečítal program a dal o programe hlasovať 

- program bol poslancami schválený – za bolo 6 poslancov OZ 

- medzitým o 18:38 hod prišiel siedmy poslanec Matej Kotos  

            - poslankyňa Mackaničová žiadala doplniť program pozvánky o bod Písomné upozornenie 

              hlavného kontrolóra Obce Slivník z dôvodu nevykonania dôslednej kontroly 

            - poslanec Novák žiadal doplniť program pozvánky o bod Prejednanie finančnej pomoci   

            pre gréckokatolícku cirkev  

           - starosta dal hlasovať o doplnení bodu poslankyne Mackaničovej – za bolo 6 poslancov OZ,  

              1 sa zdržal 

            - starosta dal hlasovať aj o doplnení bodu p. Nováka – za bolo 7 poslancov OZ 

- starosta prečítal uznesenie – bolo poslancami schválené 

   

K bodu: 2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice: 

 

 návrhová komisia v zložení – Janette Mackaničová, Ing. Rudolf Meško – starosta obce 

prečítal k tomuto bodu uznesenie a dal o ňom hlasovať - komisia bola jednomyseľne 

schválená – za bolo 7 poslancov OZ 

 za zapisovateľku starosta určil Máriu Topolčányiovú, administratívnu pracovníčku  

Obce Slivník  

 overovatelia zápisnice: Ignác Kotos a Milan Novák  

 starosta obce prečítal uznesenie - OZ zobralo na vedomie určenie zapisovateľa  

a overovateľov zápisnice – za bolo 7 poslancov OZ 

 

K bodu: 3. Kontrola uznesení a správa o činnosti OÚ od predchádzajúceho zasadnutia OZ: 

 

 starosta obce prečítal správu o činnosti OÚ od predchádzajúceho zasadnutia OZ  

 plnenie uznesení bolo nasledovné: 

- uznesenia č. 1/15/2020 – 3/15/2020 – ich splnenie vyplývalo priamo zo schválenia 

- uznesenie č. 4/15/2020 – bola zobraná na vedomie správa o činnosti OÚ  

od predchádzajúceho zasadnutia 

- uznesenie č. 5/15/2020 – odmeny za rok 2019 budú vyplatené spolu s odmenami  

                                            za rok 2020 koncom tohto roka 



- uznesenie č. 6/15/2020 – členovia komisie boli doplnení a zvolil sa predseda 

komisie 

- uznesenie č. 7/15/2020 – v štádiu plnenia – dňa 16. 06. 2020 bol na webovej 

stránke Bazos.sk uverejnený inzerát o odpredaji hasičskej Karosy – ku dňu konania 

zasadnutia OZ /teda k 19. 06. 2020/ mali 4 záujem 

- uznesenie č. 8/15/2020 – splnené – dodatok o nakladaní s odpadmi sa bude riešiť  

v bode 10. na dnešnom 16. zasadnutí OZ  

- uznesenie č. 9/15/2020 – na základe informácie o podielových daniach bolo 

spracované Rozpočtové opatrenie č. 1, ktoré bude tiež predmetom rokovania  

na dnešnom 16. zasadnutí OZ v bode č. 6 

- uznesenie č. 10/15/2020 – zrušenie Obecného dňa 

 OZ zobralo správu o činnosti OÚ od predchádzajúceho zasadnutia OZ /viď príloha/ 

na vedomie – starosta obce dal o tom hlasovať – za bolo 7 poslancov OZ 

 

K bodu: 4. Správa hlavného kontrolóra k Záverečnému účtu Obce Slivník: 

 

 starosta obce vyzval hlavného kontrolóra Ing. Feďáka, aby prečítal správu 

 hlavný kontrolór prečítal správu k Záverečnému účtu /ZÚ/ Obce Slivník za rok 2019 

 konštatoval, že návrh ZÚ bol uverejnený 04. 06. 2020 na webe, ako aj na úradnej tabuli 

15 dní 

 ZÚ bol v súlade so zákonom a zásadami hospodárenia Obce Slivník 

 predložený návrh obsahuje všetky potrebné údaje 

 hlavný kontrolór konštatoval, že obec si zatiaľ nesplnila povinnosť dať overiť účtovnú 

závierku audítorom – na základe vyjadrenie vedenia obce bude aj táto povinnosť 

splnená, a to do najbližšieho zasadnutia OZ v auguste tohto roka 

 hlavný kontrolór konštatoval, že Záverečný účet Obce Slivník za rok 2019 bol riadne 

zverejnený a navrhuje obecnému zastupiteľstvu, aby ho schválilo bez výhrady 

 starosta obce poďakoval hlavnému kontrolórovi za správu k Záverečnému účtu a vyzval 

poslancov, aby sa k tomuto bodu vyjadrili – nikto nič nenamietal 

 potom starosta obce prečítal k tomuto bodu uznesenie – OZ berie na vedomie správu 

hlavného kontrolóra k Záverečnému účtu Obce Slivník za rok 2019 – za bolo 7 

poslancov OZ /viď príloha/ 

 

K bodu: 5. Záverečný účet Obce Slivník za rok 2019 : 

 

 starosta obce informoval, že Záverečný účet bol riadne zverejnený a vyzval poslancov 

OZ, aby sa vyjadrili k tomuto bodu 

 starosta obce prečítal k tomuto bodu uznesenie a dal o tom hlasovať, následne na to: 

 OZ schvaľuje: 1. Záverečný účet bez výhrad, 2. schodok rozpočtu vo výške  

215.091,42 € a 3. tvorbu rezervného fondu vo výške 2.836,90 € 

 nikto z prítomných poslancov nemal námietky 

 vo všetkých 3 prípadoch bolo za 7 poslancov OZ 

 

K bodu: 6. Rozpočtové opatrenie č. 1/2020: 

 

 starosta konštatoval, že k tomuto bodu dostali všetci poslanci OZ potrebný materiál 

 starosta obce vyzval hlavného kontrolóra, aby sa vyjadril k bodu poslanca Nováka 

ohľadom finančnej pomoci – hlavný kontrolór konštatoval, že aké sa prijme uznesneie, 

podľa toho sa určí výška finančnej pomoci pre gréckokatolícku cirkev 

 starosta obce vyzval poslancov OZ, aby sa k tomuto bodu vyjadrili 



 poslankyňa Mackaničová mala dotaz, či na predchádzajúcom zasadnutí OZ spomínaný 

pokles podielových daní je mesačná alebo ročná záležitosť – bola informovaná,  

že ide o ročný pokles podielových daní 

 poslanec Ing. Meško mal dotaz ohľadom šetrenia energií – z dôvodu pandémie 

koronavírusu bolo upravené nočné verejné osvetlenie, čo občanom sťažovalo cestovanie 

nočnými spojmi – starosta povedal, že to upraví 

 poslanec Matej Kotos povedal, že aj pri škole sa šetrilo 

 poslanec Ing. Meško informoval, že na úrade práce sú projekty, v rámci ktorých 

preplácajú mzdové náklady pre pedagogických aj nepedagogických pracovníkov  

v materských školách za obdobie od 13. 03. 2020 do 30. 06. 2020 – preplácajú 80 % 

nákladov – obec môže o finančný príspevok vo výške 1.100,- € požiadať od 01. 07. 2020 

– poslanec Ing. Meško prisľúbil, že s tým obci pomôže, zároveň konštatoval, že táto 

finančná pomoc sa netýka zamestnancov, ktorí boli na PN alebo OČR 

 starosta obce prečítal k tomuto bodu uznesenie a dal o tom hlasovať – uvedené 

rozpočtové opatrenie bolo vzaté na vedomie – za bolo 7 poslancov OZ 

 

K bodu: 7. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na druhý polrok 2020 

 

 starosta obce vyzval hlavného kontrolóra, aby sa vyjadril k tomuto bodu 

 hlavný kontrolór Obce Slivník prečítal plán svojej činnosti na druhý polrok 2020  

/viď príloha/ 

 plán kontroly sa bude týkať inventarizácie, kontroly plnenia príjmov za daň  

z nehnuteľnosti, za psa a komunálny odpad, vybavovania sťažností a petícií, správy  

o kontrolnej činnosti, účasti poslancov na zasadnutiach OZ, metodickej pomoci, 

stanovísk k rozpočtu, k čerpaniu návratných zdrojov financovania 

 starosta obce vyzval poslancov, aby sa k tomuto vyjadrili – nikto nemal námietky 

 následne starosta obce prečítal k tomuto bodu uznesenie a dal o ňom hlasovať – OZ 

zobralo plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na druhý polrok 2020 na vedomie – 

za bolo 7 poslancov OZ 

 

K bodu: 8. VZN č. 1/2020 – štatút obecného kronikára – návrh na obecného kronikára 

 a schválenie kronikára obce: 
 

 starosta obce konštatoval, že prítomní poslanci boli oboznámení s materiálom k tomuto 

bodu – zároveň konštatoval, že v zmysle zákona obec musí mať obecného kronikára 

 štatút bol zverejnený na úradnej tabuli, ako aj na webovej stránke Obce Slivník 

 následne vyzval poslancov OZ, aby sa vyjadrili k bodu ohľadom štatútu kronikára 

 poslankyňa Mackaničová mala dotaz, či už bol schválený kronikár obce – starosta obce 

uviedol, že áno, že bolo výberové konanie – nato reagovala,  kde bolo zverejnené 

výberové konanie na kronikára – na čo ju starosta obce upozornil, že ešte sa prejednáva 

štatút kronikára – na to sa poslankyňa Mackaničová vyjadrila, že k štatútu nemá nič,  

len požaduje informáciu o výberovom konaní   

 poslanec Novák konštatoval, že je potrebné prebrať túto záležitosť s bývalým starostom  

 starosta obce dal hlasovať za štatút kronikára – štatút bol schválený - za bolo 7 

poslancov OZ 

 čo sa týka druhej časti tohto bodu – návrh na obecného kronikára a schválenie kronikára 

obce – bude výberové konanie  

 poslankyňa Mackaničová namietala, kde bola zverejnená výzva a kto sa prihlásil  – nato 

uviedla, že informácia o tom, že sa hľadá kronikár pre obec bola uverejnená iba na 

facebookovej stránke Obce Slivník – tam mohli zareagovať len tí ľudia, ktorí sú na 

facebooku - záujem o písanie kroniky mala občianka M. K. 



 starosta uviedol, že o písanie obecnej kroniky má záujem aj občianka S. P. - OZ zobralo 

spomínané mená na vedomie 

 starosta obce dal návrh, aby teda bolo výberové konanie na obecného kronikára 

 

K bodu: 9. Dodatok č. 1 k VZN č. 3/2019 o určení výšky príspevku v školách a školských 

 zariadeniach: 

 

- starosta obce oboznámil s návrhom VZN č. 3/2019 o určení výšky príspevku v školách 

a školských zariadeniach, ktorý sa platí najneskôr do 10. dňa v mesiaci – materiál poslanci 

OZ obdržali písomne 

- bol návrh na 3 eurá, starosta dal návrh na 5 eur a vyzval aj poslancov OZ, aby dali aj iné 

návrhy 

- padol aj návrh, či pri hmotnej núdzi znížime alebo odpustíme poplatok za príspevok 

v školách a školských zariadeniach -  hlavný kontrolór sa k tomu vyjadril, že bude potrebné 

vo VZN konkretizovať, o koľko, komu, kedy a za akých podmienok  

- k tomuto bodu sa vyjadrila aj riaditeľka ZŠ v Slivníku p. PaedDr. Lenka Jakubčiaková – 

konštatovala, že v základnej škole nie je ani jeden taký prípad, žeby bolo nejaké dieťa 

v hmotnej núdzi, ani v novom školskom roku neevidujú takýto prípad – v septembri 2020 

má nastúpiť 17 žiakov, z toho ani jedno dieťa nie je v hmotnej núdzi – na druhej strane 

starosta obce skonštatoval, že sa nevylučuje, žeby takýto prípad v budúcnosti nemohol 

nastať 

- poslanci OZ navrhujú odpustiť príspevok v prípade dieťaťa v hmotnej núdzi 

- poslankyňa Mackaničová vyzvala riaditeľku ZŠ v Slivníku, aby sa vyjadrila, akú výšku 

príspevku by určila ona 

- riaditeľka ZŠ v Slivníku sa ešte vyjadrila k tomu, že od januára fyzicky pracuje sama, 

ešteže má pomoc z ÚPSVaR-u – ináč by sama školu nezvládla – výška príspevku sa určuje 

pre školský klub – napr. na papiere, balíčky, hračky pre deti, oddychové vaky; zároveň 

konštatovala, že nás čaká ešte veľa práce, ale je potrebné začať tvrdo pracovať a viesť deti 

k nejakej aktivite; zároveň povedala, že ak má niekto na ňu nejakú otázku, nech sa opýta, 

kľudne odpovie 

- starosta obce prečítal k tomuto bodu uznesenie, či OZ schvaľuje – tento dodatok bol 

schválený – prešiel návrh na výšku príspevku 5,- € – za bolo 7 poslancov OZ  

 

K bodu: 10. Dodatok č. 1 k VZN o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými 

 stavebnými odpadmi: 

  

 starosta obce prečítal znenie dodatku  

 starosta obce konštatoval, že poslanci OZ boli oboznámení s materiálom k tomuto bodu 

 starosta vyzval poslancov OZ, aby sa k dodatku k úprave VZN o nakladaní s 

komunálnym odpadom vyjadrili, či tam nechcú niečo doplniť – žiadny z prítomných 

poslancov OZ nemal námietky 

 starosta obce prečítal k tomuto bodu uznesenie – OZ schvaľuje tento dodatok – za bolo  

7 poslancov OZ 

 

K bodu: 11. Zásady odmeňovania poslancov – doplnenie: 

 

- starosta obce informoval o tomto bode a zároveň poznamenal, že materiál k tomuto bodu 

poslancom neposlal preto, lebo chcel, aby sa tento bod prejednal priamo na zasadnutí OZ 

- starosta navrhol poslancom doplniť v § 1 ods. 1 sa za slovo „obce“  vsunie text  „a členom 

komisie OZ“, nakoľko predtým neboli zohľadňované pri odmeňovaní, ďalej navrhoval 

doplniť § 2 ods. 1 zásad odmeňovania poslancov OZ o text „za účasť na zasadnutí“ – to 

znamená, keď je OZ uznášaniaschopné  



- poslankyňa Mackaničová navrhuje vzdať sa odmeny v prípade stretnutí komisie  

na – nakoľko takáto komisia sa stretáva len raz ročne, resp. párkrát, kvôli majetkovému 

priznaniu a odmenu dať napr. škole 

- poslanec Novák navrhol, aby zásady ostali také, aké boli doteraz 

- poslanec Matej Kotos konštatoval, že sa môžu aj vzdať členstva v komisii 

- starosta obce sa vyjadril, aby potom nebol problém pri odmeňovaní na konci roka 

- starosta obce potom vyzval poslancov OZ, aby sa bod č. 11 neprejednával, zásady 

odmeňovania aby potom ostali v pôvodnom znení 

- starosta obce prečítal uznesenie k tomuto bodu v zmysle, že navrhuje, aby sa tento bod 

neprejednával a zásady odmeňovania ostali v platnosti pôvodné a dal o tomto návrhu 

hlasovať – 7 poslancov OZ bolo za 

 

K bodu: 12. Doplnený bod: Písomné upozornenie hlavného kontrolóra Obce Slivník  

z dôvodu nevykonania dôslednej kontroly: 

 

- poslankyňa Mackaničová najprv rozdala starostovi a prítomným poslancom  

svoj materiál k tomuto bodu 

 - následne prečítala písomné upozornenie /viď príloha/ 

- starosta obce sa k tomuto vyjadril v zmysle, že neb. poslanec Albín Horňák sa kvôli tomu, 

čo sa tu deje, musí v hrobe obracať a povedal poslankyni Mackaničovej, že sa zosmiešňuje 

tým, čo tu robí, len toľko k tomu chcel povedať 

- nato sa poslankyňa Mackaničová vyjadrila, že nech si rozmyslí, čo povie, lebo bežia 

kamery 

- ďalej sa poslankyňa Mackaničová vyjadrila smerom k starostovi, že nepochopil,  

ako to myslela, že nepoukazuje na tých 40,- €, ale na to, aký chaos vzniká na úrade,  

že ide sa zjednodušovať a pritom len stačilo postupovať podľa Zákonníka práce a nebolo 

potrebné nikoho nikde prihlasovať ani odhlasovať 

- poslanec Matej Kotos sa vyjadril, že poslanec Novák vždy pomáhal  

- poslankyňa Mackaničová sa vyjadrila, že jej nejde o pána Nováka, že ona si s ním túto 

záležitosť vyjasnila, že nemá nič proti pánovi Novákovi, ani proti nikomu 

. povedala, že tu sa nejde podľa zásad odmeňovania – ak sa pri nich nepostupovalo podľa 

zákona, ako je to potom v iných prípadoch 

- starosta obce povedal, že audit sa vykonáva – poslankyňa Mackaničová povedala, že 

nepoukazuje na pána poslanca, ale na neho ako starostu obce 

- poslanec Novák sa k tomuto vyjadril v zmysle, že si myslel, že už sa k tomu nebudeme 

vracať a už po tretíkrát sme sa k tomu vrátili – poslankyňa Mackaničová povedala,  

že ona to zisťuje už od januára tohto roka 

- poslanec Novák povedal, že v praxi sa nedá ovládať tie každodenné zmeny v zákonoch, 

ktoré vznikajú 

- poslankyňa Mackaničová sa ešte vyjadrila, že pre niekoho to však nie je len štyridsať eur, 

ale o to, že obec disponuje väčšími položkami, tak ako to môže vyzerať tam 

- poslankyňa Mackaničová navrhla, aby OZ schválilo Písomné upozornenie hlavného 

kontrolóra Obce Slivník z dôvodu nevykonania dôslednej kontroly 

- poslanec Novák na obranu hlavného kontrolóra povedal, že nie je pravda,  

čo sa spomína v písomnom upozornení – hlavný kontrolór si svoju prácu robil  

vždy dôsledne 

- poslanec Meško prečítal k tomuto bodu uznesenie – dvaja poslanci boli za - uznesenie 

nebolo schválené 

 

 

 

 



K bodu: 13. Doplnený bod: Prejednanie finančnej pomoci pre gréckokatolícku cirkev 

 

- starosta obce vyzval poslanca Nováka, aby sa k tomuto bodu vyjadril  

- poslanec Novák sa vyjadril v zmysle, že gréckokatolícka cirkev opravuje sakristiu  

a bolo by dobré, ak by nejakým príspevkom prispela aj obec 

- starosta obce vyzval poslancov OZ, aby navrhli sumu pomoci – poslanec Novák navrhol 

sumu 1.000,- € 

- starosta obce povedal, že takýto bod bolo potrebné dať vedieť dopredu a písomne,  

aby sa to mohol zaradiť do programu rokovania a do pozvánky  

- poslanec Ferko navrhol vzdať sa odmien v prospech gréckokatolíckej cirkvi 

- poslanec Novák povedal, že 50,- € dá MS SČK v Slivníku, zvyšok pre potreby 

gréckokatolíckej cirkvi – ide o odmenu za minulý rok 

- hlavný kontrolór sa vyjadril, že bude potrebné upraviť rozpočet – urobiť nové rozpočtové 

opatrenie  

-  poslanec Ferko sa vyjadril, či bude stačiť 1.000,- € a dal návrh na 2.000,- € 

- poslanec Ignác Kotos povedal, aby starosta obce zistil, aký rozpočet má gréckokatolícka 

cirkev a podľa toho určiť výšku príspevku 

- starosta dal hlasovať za prvý návrh – za sumu 1.000,- € - 4 poslanci OZ boli za,  

2 proti, 1 poslanec OZ sa zdržal – v tejto oblasti nastala rozprava, keďže poslankyňa 

Mackaničová a poslanci Ferko a Novák to pochopili tak, že sa bude hlasovať aj za druhý 

návrh – za 2.000,- €, ale nestalo sa tak, lebo prvý návrh prešiel, ostala suma 1.000,- € 

- starosta obce prečítal k tomuto bodu uznesenie - návrh príspevku vo výške 1.000,- €  

bol prijatý a určený na schválenie 

 

K bodu: 14. Diskusia: 

 

- poslankyňa Mackaničová dala návrh, aby sa na účely písania zápisnice zakúpil diktafón, 

aby sa robili doslovné prepisy zápisnice - načo poslanci Meško a Novák reagovali, že máme 

kamery 

- poslanec Novák sa ospravedlnil z rokovania OZ a odišiel 

- starosta obce informoval prítomných o občianke obce – prečítal jej listy a vyzval občianku 

M. K., ktorá aj bola prítomná na zasadnutí OZ, aby sa k tomu vyjadrila, prečo stále žiada  

od obce nejaké informácie, načo ona zareagovala otázkou, či nemá právo žiadať takéto 

informácie – starosta povedal, že nie 

- poslanec Ignác Kotos sa informoval u starostu obce ohľadom jarčeka na Jarášovej ulici 

- občianka M. T. sa vyjadrila k službám obce – občan Š. J. pomáha obci aj jej občanom  

pri rôznych prácach, ako je mulčovanie, práce s bágrom, že občania si ho volajú aj viackrát 

– keby s jeho prácou neboli spokojní, asi by ho nevolali, nie je potrebné u občanov zisťovať, 

či obec dáva občanom potvrdenky o zaplatení za tieto služby – občania potvrdenky 

o zaplatení dostávajú; zároveň sa vyjadrila, že pracovníci obce sa snažia občanom pomáhať 

a vychádzať v ústrety, snažia sa, aby nikto z úradu neodišiel nevybavený 

- starosta obce informoval prítomných o e-maili z Hospodárskych novín, ktorý prišiel  

na e-mailovú adresu slivnik@slivnik dňa 16. 06. 2020 o 10:51, kde mala redaktorka otázky: 

Aký má pre obec zmysel udržiavať školu s tak malým počtom žiakov? Oplatí sa to? Ak by 

sa zrušila, ako ďaleko by museli žiaci dochádzať a s akým prístupom? – k tomuto sa najprv 

vyjadril starosta obce, že redaktorka musela mať od niekoho tip len z našej obce, že sa má 

ozvať – zároveň povedal, že ZŠ v Slivníku síce má 14 žiakov a 5 učiteľov, ale aj to sa dá 

vysvetliť – máme dvojtriedku, v každej jedna učiteľka, čiže spolu dve učiteľky, dvoch 

farárov, ktorí vyučujú náboženstvo a jedného učiteľa anglického jazyka; zároveň povedal,  

že redaktorke z Hospodárskych novín volal, ale nebrala mu telefón; zároveň ešte dodal,  

že na tomto má zásluhu nejaký občan z našej obce a má nenormálny záujem na tom,  

aby sa základná škola v Slivníku zrušila 



- k tomuto bodu sa vyjadrila aj prítomná riaditeľka ZŠ v Slivníku – povedala, že redaktorke 

do Hospodárskych novín odpovedala; zároveň konštatovala, že učí už 27 rokov, učila aj na 

štátnej, aj na cirkevnej škole, ale v takejto škole ešte neučila – Ministerstvo školstva sa snaží 

školy pod 20 žiakov zatvárať – zároveň však konštatovala, že na škole máme šikovných 

žiakov a vyzdvihla prácu žiačky ZŠ L. R., ktorá v okresnom kole recitačnej súťaže Šaliansky 

Maťko bola prvá a v rámci kraja sa umiestnila na štvrtom mieste; - ďalej konštatovala,  

že žiaci sa učia a snažia sa, zároveň však povedala, že urobí všetko pre to, aby deti našej 

školy napredovali; - zároveň dodala, že od septembra má pribudnúť aj družina; - občianka 

M. T. sa vyjadrila, že by bola škoda zatvoriť školu, lebo len nedávno sa zrekonštruovala; 

poslanec Meško sa vyjadril, že nedáva svoje deti do základnej školy tu v Slivníku preto, 

žeby tejto škole neveril; zároveň riaditeľka školy poznamenala, že ak by mal na ňu 

ktokoľvek nejaké otázky, nech ju v prípade nejakých problémov osloví 

- starosta obce sa vyjadril, že urobí všetko pre to, aby ZŠ v Slivníku fungovala   

 

K bodu: 15. Záver: 

 

- záver rokovania OZ previedol starosta obce a poďakoval prítomným za účasť a aktivitu 

- rokovanie OZ bolo ukončené o 20:47 hod. 

 

                       

Zapisovateľ: 

 

Mária Topolčányiová  __________________________ 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

Ignác Kotos __________________________    

 

Milan Novák __________________________                                                                                           

                              

 

V Slivníku dňa 19. júna 2020 

 

Ing. Ján Michalko 

     starosta obce 

 


